
Uchwała Nr X/89/2025 

RADY GMINY PRZELEWICE 

z dnia 28 lutego 2025 roku 

 

o zmianie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego  

i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za 

inkaso. 

 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 8 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ( Dz. 

U. z 2024 r. poz. 1465) w związku z art. 6 ust. 12 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach 

i opłatach lokalnych (Dz. U. z 2023 r. poz. 70), art. 6b ustawy z dnia 15 listopada 1984 r.  

o podatku rolnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 1176) oraz art. 6 ust. 8 ustawy z dnia 30 października 

2002 r. o podatku leśnym (Dz. U. z 2019 r. poz. 888) uchwala się co następuje: 

 

§ 1 .  W uchwale Nr III/20/2024 Rady Gminy Przelewice z dnia 25 czerwca 2024 r. w sprawie   

poboru  podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso wprowadza się następujące zmiany: 

1)  w § 3 dodaje się punkty: 

„ 17. Pani Magdalena Wilgocka – sołectwo Rutnica 

  18. Pan Dariusz Skiba – sołectwo Karsko 

  19. Pan Piotr Banaszewski – sołectwo Wołdowo  ”. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Przelewice. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od daty ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Zachodniopomorskiego . 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



UZASADNIENIE 

 

W wyniku podjętych uchwał nr IX/67/2024 Rady Gminy Przelewice z dnia 20 grudnia 2024 r. 

w sprawie utworzenia Sołectwa Karsko w wyniku podziału dotychczasowego Sołectwa Żuków 

oraz zmiany innych uchwał, nr IX/68/2024 Rady Gminy Przelewice z dnia 20 grudnia 2024 r. 

w sprawie utworzenia Sołectwa Rutnica w wyniku podziału dotychczasowego Sołectwa 

Jesionowo oraz zmiany innych uchwał , nr IX/69/2024 Rady Gminy Przelewice z  dnia 20 

grudnia 2024 r. w sprawie utworzenia Sołectwa Wołdowo w wyniku podziału dotychczasowego 

Sołectwa Laskowo oraz zmiany innych uchwał. 

Zostali wybrani  nowi sołtysi w związku z powyższym konieczne było wprowadzenie zmian do 

przedmiotowej uchwały. 

W związku  z powyższym wnosi się do Wysokiej  Rady o podjęcie proponowanych zmian do 

Uchwały. 


